
PROTOKOLL

vid. sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 14/1 1952 på Stadion; 
närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet och Övergick omedelbart till en orien
tering om läget inför de internationella backtävlingarna den 20/1.

§ 2. Det vid sammanträdet den 7/1 fattade beslutet att vid dagens smtr.
definitivt besked skulle lämnas om nämnda backtävlings arrangerande, 
flyttande till annan plats eller avlysande hade av ordf. i samråd 
med Rinman måst lämnas tidigare och gick ut på att tävlingen skulle 
genomföras i Stockholm. Styrelsen i Övrigt biträdde detta beslut.

§ 3. Ordf. meddelade, att Svenska Skidförbundet begärt sammanträde med
DIF:s överstyrelse till den 16/1 för diskussion om DIF:s jubileums- 
lotteri, från vilket förbundet alltjämt räknade med att få emotse 
halva nettot. Utsågs Larson, Rinman och Dunér att representera vid 
sammanträdet.

§ 4. Meddelade Dunér om träffad Överenskommelse med rest. Gillet för
DIF:s årsmöte onsdagen den 12 mars 1952.

§ 5. Utsågs Norén att som extra ordinarie klubbmästare svara för arrange
mangen vid supén i samband med årsmötet. Klubbmästaren rekommen
derades samtidigt att ta kontakt med Supporterklubben för medverkan 
med orkestermusik och annat nöjesinslag.

§ 6. Patentingenjör B. Hultman hade genom Dunér erbjudit sig ombesörja
inregistrering av DIF:s klubbmärke som varumärke. Kostnaderna be
räknades till c:a 200-250 kronor. Sekreteraren framhöll att genom 
Riksidrottsförbundets undersökning klarlagts, att dylik inregist
rering ej kunde erhållas för klubbmärken. Sedan Dunér och Nordlund 
meddelat, att sådana ändringar numera gjorts i varulagsbestämmel
serna, att en inregistrering troligen kunde påräknas, beslöts att 
uppdra åt Hultman att handha ärendet för den nämnda kostnaden.

§ 7. Beslöts att uppvakta fotbollssektionens kassör Arne Malmgren på
dennes 40-årsdag den 15/1 med lämplig present. Anmälde sig Larson, 
Nordlund och Liliequist villiga tjänstgöra som deputation.

§ 8. Från curlingsektionen rapporterade Dunér önskemål om att till in
köp av stenar föreslaget belopp kr. 1.000:- skulle utlånas som 
förskott. Beslöts att Dunér skulle träffa överenskommelse med sek
tionen. Curlingsektionens debut samma kväll i en SM-kvalificerande 
tävling rapporterades ha måst inställas på grund av isbrist.

§ 9. Överståthållarämbetets skrivelse av den 19/12 ang. vissa motiverin
gar i DIF:s ansökan om befrielse från nöjesskatt vid SM-tävlingar
na i backhoppning 1951 föredrogs och beslöts att hänskjuta den 
till revisor S. Nissing i Skidförbundet för yttrande.

§ 10. Sammanträdet Övergick till möte med boxningssektionens styrelse, 
som representerades av Harry Holmberg, C.G. Jansson, Gösta Dahl
berg och Gerh. Carlsson samt tränaren Olle Tandberg. Holmberg med
delade att vid smtr. i sektionen beslutats att han i egenskap av 
vice ordf. skulle upprätthålla ordförandeposten under den ordinarie 
ordf. Sven Holmbergs frånvaro från riket under de närmaste sex 
månaderna.



§ 11. Enl. Harry Holmberg hade Sven Holmberg försäkrat, att hans från
varo endast skulle omfatta 6 månader och att han därefter var 
beredd att fortsätta som ordf., därest sektionen återvalde 
honom vid det kommande årsmötet i april. Harry Holmberg <och 
C.G. Jansson antydde att de sannolikt bli hindrade att åtaga
sig omval vid detta årsmöte. Under diskussionen framkom vidare, 
att det förekommit att sektionsstyrelsen inte alltid kallat 
samtliga styrelseledamöter till sina sammanträden och att detta 
jämte andra smådetaljer bidragit till att samarbetet inom styr
elsen gnisslade. Sektionsstyrelsens beslut att avstänga Reino Ny
berg under en månad för olämpligt uppträdande godkändes i och 
för sig, men ÖS anmärkte på att en skrivelse i detta ärende 
ställts till Svenska Boxningsförbundet utan att i enlighet med 
gällande överenskommelse med sektionsstyrelserna först före
tetts för Överstyrelsen. Sektionsstyrelsen vidgick felet på 
denna punkt.

§ 12. Sedan boxningsrepresentanterna avlägsnat sig meddelade ordf. att
utredningen om affärerna med ryssboxningarna diskuterats hos 
förbundet, men att ytterligare utredning måste göras

§ 13. Hellborg redogjorde för uppläggningen av den turkiska brottnings
turnen: Jönköping hade inträtt som tredje part till DIF/ÖIS och 
betalade kr. 6.000 för en tävlingsdag. I övrigt beräknades föl
jande inkomster: Eriksdalshallen 35.000 + program 1.000 kr. (sedan 
programinnehavaren lösts ut med kr. 250:-), Göteborg 35.000 + 
program 1.000 kr. Bland utgifter meddelades: flygresa för tur
karna 26,784, för svenskar 2.400, kost, logi turkarna 11 dagar 
14 man 3.300, resa för dito till Göteborg 400, skatter 10.500, 
lokalhyror 8.000, priser 400, diverse 1.500, musik 400 etc. Samman
lagda utgifter 58.000, beräknade inkomster 78.000.
Det uppdrogs åt Hellborg att inkomma med dels skriftlig speci
ficerad kostnadskalkyl dels Överenskommelse med Örgryte i fråga 
om ekonomin. Överstyrelsen meddelade i väntan härpå en preli
minär sanktion för Djurgårdens medverkan i det skisserade 
arrangemanget. Hellborg meddelade härefter att biljetter skulle 
börja säljas påföljande dag; priser 3, 5, 7, 8 och 10 kr.

§ 14. Sekr. meddelade om gjorda uppvaktningar för ett antal 50-, 60-,
70- och 75-åringar, bland andra E. Titus, H. Morén, B. Näsström, 
W. Borgström.

§ 15. Ordf. avslutade sammanträdet.


